
Bestyrelsesmøde d. 12.12.2019

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren Hansen, og 
Tommy Krastrup. Afbud fra Lili Clausen

Formanden indleder mødet med en kort orientering om perioden siden sidste møde. Der har ikke 
været sager eller tiltag der har krævet opmærksomhed fra Grundejerforeningen.

Der har dog været aktivitet omkring vores gadelys. Dette orienterer Tommy om. 

Vi har i oktober måned været rundt ved alle lamperne, for at afkode den indbyggede 
tidsbegrænsning. Det ser i det store hele ud til, at virke efter hensigten. Dog er der stadig et par 
lamper vi holder øje med.

Kassereren orienterer om økonomien. Der har ikke været de store bevægelser i den forgangne 
periode.

Danske Bank har varslet, at vi fra 1. marts 2020 skal betale renter af vores indestående. Bent har 
været i dialog med dem og et rådgivningsfirma. Vi arbejder videre med, at finde et alternativ til de 
varslede omkostninger. Et forslag kunne være, at påbegynde reparation af vore veje, for at 
nedbringe indestående på kontoen.

Bent har uopfordret modtaget et tilbud fra et firma, som tilbyder styring og opkrævning af 
medlemskontingent. Tilbuddet blev drøftet, men blev ikke fundet relevant for os.

Bent orienterede ligeledes om aftale for vinteren med et snerydningsfirma.
 
Mødet afsluttedes med et par stykker smørrebrød.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


